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Van de afdelingsvoorzitter: 
 
Later dan in onze goede voornemens bedoeld, is dit 
de tweede Nieuwsbrief, nu niet alleen voor Sliedrecht, 
maar voor de hele afdeling Alblasserwaard-Zuid, dus 
inclusief Papendrecht en Hardinxveld-Giessendam, 
waar we ruim twee jaar geleden mee zijn samen 
gegaan. 
Volgens mij is dat destijds een juiste beslissing 
geweest en verloopt de samenwerking in een goede 
en ontspannen sfeer, waarbij de drie fracties uiteraard 
ieder in hun eigen dorp hun volledige zelfstandigheid 
hebben behouden. 
 
Ook financieel staan we er redelijk goed voor en zitten 
we op schema om in 2026 weer een behoorlijk 
gevulde verkiezingskas te hebben. 
 
Wel zie ik op niet al te lange termijn wat politieke 
onderwerpen aankomen waarbij het me handig lijkt als 
de fracties van onze drie gemeentes een paar keer per 
jaar gezamenlijk bij elkaar komen voor overleg. 
Daarbij denk ik aan gemeentegrens-overschrijdende 
onderwerpen, zoals windmolens, woningbouw in de 
polder, PFAS, of het idee dat Hardinxveld en 
Sliedrecht wellicht ooit gezamenlijk tot een nieuw 
zwembad komen op de gemeentegrens. 
In dat soort gevallen lijkt het me verstandig om zoiets  
onderling af te stemmen en met eenzelfde mening 
daarover naar buiten te komen.  
Wat dat betreft verbaasde het mij, dat CDA en VVD in 
Sliedrecht woningbouw over het spoor volledig zien 
zitten terwijl hun zusterpartijen in Molenlanden daar 
schijnbaar mordicus op tegen zijn. Dat is politiek toch 
een beetje onhandig? 
 
Voor een andere vorm van samenwerking worden we 
vanuit Den Haag inmiddels langzaam maar zeker 
klaar gestoomd en dan heb ik het over het samengaan 
van onze partij met GroenLinks.  
Op het eerste gezicht lijkt dat logisch, want samen 
zouden we dan weer één van de grootste partijen van 
Nederland kunnen worden, maar gelijktijdig heb ik 
twijfels.   
Natuurlijk ben ik het meestal wel eens met de  
GroenLinkse standpunten over natuur- en milieu, over 
het tegengaan van verontreiniging, maar mijn rode 
PvdA hart ligt dan toch meer bij het opkomen voor 
bestaanszekerheid van gewone werknemers, voor 
een eerlijke(r) inkomensverdeling en een overheid, die 
de privatisering van basisbehoeftes zoals sociale 
woningbouw, energievoorziening en openbaar 
vervoer weer veel meer in eigen hand gaat nemen.   
 
Afijn, dat is nationale politiek. Op lokaal niveau – en 
dan met name in Sliedrecht – zie ik zelf meer in een 
nauwe(re) samenwerking met onze lokale dorpspartij 
PRO Sliedrecht. 

 
 
Ons beider verkiezingsprogramma’s van 2022 liggen 
immers heel dicht bij elkaar. 
Ik besef, dat sommige leden nu schrikken of op zijn 
minst aan het idee moeten wennen.  
Echter, als we dat – met overtuiging en wederzijds 
vertrouwen – goed doen en in 2026 met een 
gezamenlijke kieslijst en verkiezingsprogramma 
durven te komen, dan wordt zo’n combinatie een zeer 
invloedrijke factor om ons dorp progressiever en 
vooruitstrevender te maken met meer sociale, 
betaalbare woningbouw, open communicatie en meer 
oog voor de wensen van de gewone Sliedrechtse 
burgers. Dan is er ook weer écht wat te kiezen – 
tussen “links” en “rechts” – bij de gemeenteraads-
verkiezingen, want – als combinatie en tegen de 
versplintering in – kunnen we dan m.i. gewoon de 
grootste van Sliedrecht worden. 
 
Ideeën en meningen daarover zijn welkom en dit komt 
ongetwijfeld ook ter sprake op de komende algemene 
ledenvergadering van 22 maart 2023. 
 
Verderop in deze nieuwsbrief vindt u o.a. een datum-
schema van de (Sliedrechtse) fractievergaderingen, 
waarop u uiteraard van harte welkom bent om mee te 
praten over lopende raads-onderwerpen. 
Ook vindt u  hieronder een relaas van onze fractie-
voorzitter Ben van der Plas met achtergronden en 
uitleg over een aantal onderwerpen, die de afgelopen 
maanden in de gemeenteraad werden behandeld. 
Verder nieuws over de Papendrechtse Progressieve 
Agenda, waarin PvdA, D66, Onafhankelijk 
Papendrecht en GroenLinks de komende jaren 
steviger op gaan inzetten. 
 
Joop Keesmaat 
 
 
 
Overzicht vergaderdata PvdA Sliedrecht: 
 
Voor de komende twee maanden zijn – in principe – 
de volgende fractie-vergaderingsdatums vastgesteld: 
 

 dinsdag  14 maart 2023 
 woensdag  29 maart 2023 
 woensdag  05 april 2023 
 woensdag 12 april 2023 
 woensdag 03 mei 2023 

 
Aanvangstijd van alle vergaderingen is 19:30 uur en 
ze vinden plaats in de PvdA fractiekamer van het 
Raadhuis op het Dr. Langeveldplein. 
U bent van harte welkom en schroom niet om vrienden 
of bekenden, die overwegen lid te worden van onze 
partij, mee te nemen om “sfeer te proeven”. 
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Van de fractievoorzitter Sliedrecht: 
Bijna dagelijks kom je tot de ontdekking dat 
communicatie heel belangrijk is. Met communicatie 
kan, onbedoeld, ook veel verkeerd gaan. Omdat wij 
maar een kleine fractie in de gemeenteraad hebben 
zijn we veel bezig met de waan van de dag. In ons 
geval is dat het lezen van (veel) stukken, daarover een 
mening vormen en die uitdragen in de gemeenteraad. 
En dat is behoorlijk hard werken kan ik u vertellen. 
Door al die drukte vergeten we nogal eens om de 
achterban te informeren over wat er allemaal speelt in 
de raad en onze fractie. 
Dat willen we veranderen. Om de communicatie met 
onze achterban te verbeteren proberen we onze 
website op orde te krijgen en ook regelmatig een 
nieuwsbrief te maken waarin we vertellen waar we 
zoal mee bezig zijn. Dan wordt het voor u wat 
gemakkelijker om daarop te reageren, als u dat wilt. 
 
Wat op dit moment actueel is: 
 
Dossier Chemours 
Dat heeft onze voortdurende aandacht. Vooral Joop 
Keesmaat is daar heel intensief mee bezig, op een 
andere plek in deze nieuwsbrief zal hij u daarover 
bijpraten. 
 
Locatie Groen van Prinstererschool  
In 2018 was het nog de bedoeling om deze school af 
te breken en de omgeving bij de Jumbo een stuk 
aantrekkelijker te maken door de parkeerplaatsen te 
verbeteren en een parkje aan te leggen. In de jaren 
daarna is dat idee een beetje op de achtergrond 
geraakt. De oude school werd tijdelijk verhuurd aan de 
kerkgemeenschap ‘Leef!’, die daar samenkomsten 
houdt en ook andere activiteiten organiseert. In 2021 
wilde Leef! de school van de gemeente kopen, maar 
dat bleek uiteindelijk financieel niet haalbaar. 
Eind vorig jaar heeft het college voorgesteld om het 
plan uit 2018 alsnog uit te voeren, maar als de 
gemeenteraad liever huizen wilde bouwen vonden ze 
dat ook prima en moest de raad daarvoor maar een 
amendement indienen. 
 
In het debat bleek dat de hele raad op die plek eigenlijk 
wel huizen wilde bouwen. Namens onze fractie heb ik 
gezegd dat wij daar graag startersappartementen 
willen bouwen en dat uit ons eigen onderzoek was 
gebleken dat de verkoopprijs extra laag kan blijven als 
de bouwgrond in erfpacht wordt gegeven.  
Uiteindelijk heeft de raad unaniem een amendement 
aangenomen waarin het college opdracht  kreeg te 
onderzoeken of er starters en/of seniorenwoningen 
kunnen worden gebouwd waarbij de grond in erfpacht 
wordt gegeven. Daarbij moet ook worden onderzocht 
of er misschien nog een maatschappelijke functie kan 
worden toegevoegd. De resultaten van het onderzoek 

moeten in de eerste helft van 2023 aan de raad 
worden voorgelegd. Nog even geduld dus…. 
 
Bouwen van een IKC aan de Valkweg  
Op 7 februari heeft de gemeenteraad een krediet van 
16,5 miljoen Euro beschikbaar gesteld voor het 
bouwen in een Integraal Kindcentrum -een IKC- aan 
de Valkweg. Het is de bedoeling dat in dit gebouw de 
Willem-Alexanderschool en OBS De Wilgen worden 
gehuisvest en dat er ook een kinderopvang, een 
maatschappelijke ruimte en een sporthal in komen. 
Onze fractie vindt dit een prima ontwikkeling, maar we 
hebben wel kritische opmerkingen geplaatst bij de 
manier waarop met de toekomstige gebruikers van de 
sporthal wordt omgegaan. De verantwoordelijke 
wethouder, Cees Paas, heeft toegezegd met die 
verenigingen in gesprek te blijven om te kijken of hun 
bezwaren kunnen worden weggenomen. Als alles 
volgens planning verloopt zou het gebouw in de zomer 
van 2025 klaar moeten zijn. 
 
Opvanglocatie asielzoekers in Sliedrecht-Noord 
Het kan u bijna niet ontgaan zijn: er zijn plannen om in 
Sliedrecht-Noord een opvanglocatie voor asielzoekers 
te bouwen. Zoals u misschien weet is de zogenaamde  
‘spreidingswet’ in de maak. Met deze wet kan het 
kabinet gemeentes dwingen om asielzoekers op te 
vangen. Het college van B en W wil daarover graag 
zelf de regie houden en wil daarom nu al met het COA 
(Centraal Orgaan opvang asielzoekers) in gesprek 
gaan over een opvanglocatie ergens in Sliedrecht-
Noord voor 100 asielzoekers. Dat is ook ongeveer het 
aantal dat wordt toegewezen als de spreidingswet 
wordt ingevoerd.    
Daarnaast wil het college nog de mogelijkheid voor 
150 extra opvangplaatsen openhouden. Daarmee kan 
een deel van de opgave van buurgemeentes worden 
opgevangen, onder de voorwaarde dat die 
buurgemeente dan weer de taak van huisvesting van 
statushouders van Sliedrecht overneemt. Op zich 
geen slecht idee, maar het is nog onzeker of dit ook 
echt zo gaat werken. 
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Op dinsdag 7 maart is dit voorstel in de gemeenteraad 
besproken. Daarbij bleek dat de overgrote 
meerderheid van de raad bereid is om hieraan 
medewerking te verlenen, maar dat er wel aardig wat 
wensen over de toekomstige opvanglocatie aan het 
college werd meegegeven om te bespreken met het 
COA. Daarbij werd er vooral op aangedrongen dat het 
college op het gebied van burgerparticipatie uiterst 
zorgvuldig te werk zal gaan.       
Nadat hierover een lang en stevig debat was gevoerd  
waarin zelfs de fractie van Slydregt.nu zich 
constructief leek op te stellen, ging de populistische 
trukendoos nog even helemaal open en dienden zij tot 
ieders verbijstering een motie van wantrouwen tegen 
het college in.  
De motivatie die hiervoor werd gegeven zal ik u 
besparen, maar de woede bij de andere fracties was 
groot. 
De motie werd dan ook genadeloos weggestemd.   
 
Ben van der Plas 
 
 
 
Van het PFAS en Chemours front: 
 
In mei 2018 was de PvdA initiatiefnemer van de 
wekelijkse protestactie “Retour Afzender”, waarbij elke 
week een aantal emmers Sliedrechtse PFAS vervuilde 
grond werd teruggestort voor de poort van Chemours. 
 
Later is die actie voortgezet door de Sliedrechtse 
actiegroep “Gezondheid vóór alles”, die nog steeds  
iedere zaterdagmorgen om 10.30 uur, voor de poort 
van het chemiebedrijf Chemours, emmertjes met 
vervuilde grond terugstort als protest tegen de 
lozingen van giftige PFAS stoffen in de lucht, grond en 
water.  
Daar zijn overigens ook altijd wel enkele PvdA’ers bij. 
 
De bedrijven Chemours en Dupont hoeven niet persé 
weg, maar er moeten nu echt meer en betere 
controles komen.  

Echte emissiemetingen uit de pijp, onaangekondigde 
controles, betere handhaving en één PFAS-loket, 
zodat meerdere overheidsinstanties, niet steeds hun 
verantwoordelijkheden kunnen “doorschuiven”. 
 
Dat alles samengevat in de eind-doelstelling: 
                           NUL UIT DE PIJP 
zodat wij en ons nageslacht worden verlost van 
giflozingen en we in veilige omstandigheden kunnen 
wonen en recreëren.   
                                                
Op zaterdagmorgen 18 februari werd er voor de 150ste  
keer (!) wederom geprotesteerd en werd er 150 kilo 
vervuilde grond teruggestort voor de Chemours-poort. 
 
Daarvoor waren alle politieke partijen in de 
Drechtsteden uitgenodigd en de Partij van de Arbeid 
was daar uiteraard ook met een grote groep bij 
vertegenwoordigd.  
 
Ook onze lijsttrekker en gedeputeerde Anne Koning 
was aanwezig en zij maakte in niet mis te verstane 
woorden overduidelijk, dat deze levensbedreigende 
milieuvervuiling nu echt moet stoppen en dat ook zij 
zich zal inzetten voor een algemeen PFAS-verbod. 
 

 
 
Allen, die toen aanwezig waren, nogmaals hartelijk 
dank voor uw steun bij deze continue protest-actie. 
 
Joop Keesmaat 
 
 
 
Provinciale Staten verkiezingen – 15 maart 2023: 
 
Over een paar weken mogen we – nee, moeten we – 
weer naar de stembus voor de Provinciale Staten van 
Zuid Holland.  
Verkiezingen, die niet echt leven bij de burgers, maar 
die tussenliggende bestuurslaag van de Provincie is 
belangrijker dan we denken, want het provincie-
bestuur heeft juist de meeste invloed en zeggenschap 
over onderwerpen, die ons direct “raken”.  
Woningbouw, waar, hoeveel en betaalbaar! 
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Bereikbaarheid van onze dorpen en steden, openbaar 
vervoer, aanleg van hoofdwegen, viaducten, maar ook 
aanleg en onderhoud van dijken, wat met de op gang 
gekomen klimaatverandering in onze laaggelegen 
polder steeds belangrijker wordt om “droge voeten te 
houden”. 
Milieubeheer, waaronder het nog verder beperken van 
uitstootvergunningen voor chemische bedrijven zoals 
Chemours en uiteindelijk het volledig verbieden van 
de uitstoot van PFAS. 
 
Kortom, we gaan stemmen, juist omdat het belangrijk 
is, dat de Partij van de Arbeid ook de komende jaren 
deel uit blijft maken van het provincie-bestuur van 
Zuid-Holland. 
 
“Onze” Anne Koning maakte de afgelopen periode 
deel uit van dat bestuur als Gedeputeerde voor de 
portefeuilles Wonen, Ruimtelijke Ordening, Recreatie 
en Sport. Op ons specifieke verzoek is zij – met een 
aantal statenleden – in september 2022 in onze 
dorpen op werkbezoek geweest, o.a. om zich een 
goed beeld te vormen van mogelijke en onmogelijke 
woningbouw-locaties, waarbij één ding duidelijk werd, 
dat ook zij sowieso gaat voor meer betaalbare koop- 
en (sociale) huurwoningen. 
 
Kortom, ga in elk geval stemmen op 15 maart 2023!  
En uiteraard op de Partij van de Arbeid, zodat we – 
hopelijk met een grotere fractie – deel uit blijven 
maken van het nieuwe provinciebestuur en – in het 
verlengde daarvan – ook in de Eerste Kamer. 
 
Joop Keesmaat 
 
 
Regionale kandidaten: 
 
Op de kieslijst van de Partij van de Arbeid voor de 
Provinciale Staten vinden we ook twee regionale 
kandidaten, resp. Adem Mustafa Negash (Nr. 2) uit 
Zwijndrecht en Ali Koçak (Nr. 16) uit Gorinchem.  
 
Beiden zijn meer bekend met de lokale vraagstukken 
in onze regio Drechtsteden-Alblasserwaard, want ze 
kennen de specifieke omgeving en zetten zich in om 
met name onze regio duidelijk te vertegenwoordigen. 
Ook zij maken zich zorgen over hoge energiekosten, 
het gebrek aan betaalbare huizen in onze buurt, 
problemen met bereikbaarheid en “afbrokkelend” 
openbaar vervoer.  
Allemaal politieke keuzes uit het verleden, waarbij de 
overheid juist onderdeel moet worden van de 
oplossing, in plaats van het probleem. 
Als regionale inwoners kunnen en willen ze daar graag 
positieve invloed op uitoefenen, juist op beslissingen 
die worden gemaakt voor onze regio. 
 

PvdA regio-kandidaat Adem Mustafa Negash op Nr. 2 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
PvdA regio-kandidaat Ali Koçak op Nr. 16 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lijsttrekker Anne Koning: 
 
Natuurlijk mag onze lijsttrekker Anne Koning niet in dit 
rijtje ontbreken.  
De afgelopen periode was zij onze gedeputeerde in de 
Provinciale Staten van Zuid-Holland en is – mede op 
ons verzoek en samen met een aantal fractieleden – 
diverse keren in onze regio op bezoek geweest om 
zich persoonlijk op de hoogte te stellen van o.a. de 
woningsituatie, het Groene Hart, de milieu-vervuiling 
door Chemours, et cetera. 
 
Ze onderschrijft heel duidelijk de noodzaak voor een 
snel en algeheel verbod op het lozen van PFAS.  
Is ook tegen bezuinigingen op onze voorzieningen, 
zoals zorg en openbaar vervoer. 
En uiteraard heeft het woningtekort, alsmede het 
bouwen van veel meer sociale en betaalbare 
woningen, daarbij prioriteit.  
 



NIEUWSBRIEF  
Partij van de Arbeid – Alblasserwaard Zuid 
(Papendrecht, Sliedrecht, Hardinxveld-Giessendam) 
Editie Februari/Maart 2023 – Nr. 2 
  

 pag. 5 

 
Of daarvoor het laaggelegen veenweide-gebied in de 
Alblasserwaard een geschikte plaats is, kun je je 

afvragen. Niet alleen 
vanwege het beoogde 
hogere grondwaterpeil om 
stikstof uitstoot te 
verminderen, maar ook 
vanwege de vele PFAS-
neerslag in dat gebied, 
terwijl ook de ontsluiting 
niet alleen duur, maar ook 
ingewikkeld is.  
Het PvdA-actieplan voor 
een leefbaar en betaalbaar 
Zuid-Holland ziet er – heel 
in het kort – als volgt uit: 

 
 De prijzen stijgen nog altijd hard. De rijen bij de 

voedselbanken groeien met de dag en ook de 
dakloosheid neemt toe.  

 De PvdA wil niet accepteren dat steeds meer 
mensen moeite hebben om rond te komen. 

 We willen mensen, die moeite hebben om rond te 
komen, juist perspectief bieden.  

 
Nu de Partij van de Arbeid samen met GroenLinks als 
één fractie in de Provinciale Staten en in de Eerste 
Kamer gaan opereren, is er is in elk geval weer iets te 
kiezen, zeker als ze samen de grootste fractie vormen. 
 
Om dat te bereiken is het belangrijk, dat we sowieso 
gaan stemmen op 15 maart 2023, zodat er vanuit “een 
grote linkse wolk” weer fatsoenlijk sociaal- en solidair 
beleid kan worden gevoerd, oftewel: 
 
 De hoofdpunten: 

 Niemand in de kou 
 Betaalbaar OV in de hele provincie 
 Betaalbaar bouwen voor iedereen 
 Energietoeslag voor kwetsbare inwoners 
 Groen en zwemwater in je eigen buurt 
 Bloeiend verenigingsleven 

 
 
 
VERKIEZINGSPOSTERS: 
 
Uiteraard zijn er ook voor de Provinciale Staten 
verkiezingen weer verkiezingsposters beschikbaar. 
Wilt u ook zo’n poster achter uw raam, laat dat dan 
weten aan één van de bestuursleden en dan geven we 
graag één of meerdere exemplaren bij u af. 
Contactgegevens staan helemaal onderaan deze 
nieuwsbrief in het “colofon”. 
 
 
 

 
PAPENDRECHTSE PROGRESSIEVE AGENDA  
Goed nieuws uit Papendrecht, waar onze 
fractievoorzitter Derya Karso het initiatief heeft 
genomen om – samen met de andere linkse oppositie-
partijen OP, D66 en GL – de handen ineen te slaan en  
een Papendrechtse Progressieve Agenda te 
presenteren. 
Een flink deel van de Papendrechtse inwoners koos 
bij de laatste verkiezingen voor sociale, progressieve 
en duurzame plannen. Van het voornemen om ook 
onze partijen invloed te geven op het coalitieakkoord, 
is na een jaar nog niets gekomen. Daarom komen zij 
nu met eigen plannen.  
 
Vanuit deze Progressieve Agenda zoeken de linkse 
oppositiepartijen de samenwerking met de coalitie-
fracties om met initiatiefvoorstellen, moties en 
amendementen tot een socialer en een progressiever 
beleid te komen, waarbij uiteraard lokale  organisaties, 
bedrijven en inwoners betrokken worden. 
 

 
 
De volledige tekst van deze Papendrechtse 
Progressieve Agenda kunt u vinden op de website van 
de Papendrechtse PvdA: 
https://papendrecht.pvda.nl/nieuws/op-d66-pvda-en-
groenlinks-presenteren-de-papendrechtse-
progressieve-agenda/  
 
Al met al een mooi en goed initiatief van onze 
Papendrechtse medestrijders om – ook vanuit de 
oppositie – resultaten te behalen voor een beter, leef-
baarder en rechtvaardiger dorp! 
 
 
 
Mocht u zelf artikelen of kopij hebben voor de 
volgende nieuwsbrief van half-september 2022, dan 
zijn die van harte welkom.  
U kunt uw tekstbijdragen per e-mail verzenden naar 
Sliedrecht.PvdA@gmail.com 
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COLOFON: 
Drie maandelijkse uitgave, samengesteld door bestuur, fractie 
en leden van de Partij van de Arbeid – Alblasserwaard-Zuid  
(Sliedrecht, Papendrecht en Hardinxveld-Giessendam) 
 
Namen en contact-gegevens, als volgt:  
 
Dagelijks Bestuur: 
Joop Keesmaat voorzitter Telefoon 0653-154986  E-mail keesmaatmaritime@gmail.com 
Jos van Gameren penningmeester Telefoon 0618-762231  E-mail javg48@hotmail.com  
Ria van Gameren Secretaris Telefoon 0645-206776 E-mail fam.van.gameren@zonnet.nl  
 
Gemeenteraadsfractie PvdA Sliedrecht: 
Ben van der Plas fractievoorzitter Telefoon 0683-173220 E-mail benvanderplas@hetnet.nl    
Anja Dubbeldam raadslid  Telefoon 0615-873511 E-mail anjavanbeest@live.nl  
Esther Gruppen burgerraadslid Telefoon 0614-314913 E-mail esther@administratiekantoorkop.nl  
 
Partij van de Arbeid Sliedrecht: 
Website    https://sliedrecht.pvda.nl  
Facebook    https://www.facebook.com/pvda.sliedrecht  
E-mail    Sliedrecht.PvdA@gmail.com  

 
HERINNERING: 

 

 
 
Vergeet u de algemene ledenvergadering niet op 
woensdag a.s. 22:00 maart 2023 ? 
Die begint om 20:00 uur en vindt plaats in het 
Raadhuis aan het Dr. Langeveldplein in Sliedrecht. 
 
U bent van harte welkom! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


